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Esittelijä: Varapuheenjohtaja 

 
Päätösehdotus: Kuru-neuvosto keskustelee muista mahdollisista asioista. 

 
Päätös: Kokouksessa muut esille tulevat asiat: 
 

- Kuru-neuvoston puheenjohtaja Inga-Mari Lehti lähetti sähköpostitse 
kaupunginhallituksen ja -johtajan terveiset Kuru-neuvostolle: 

 
Kurun alueen turvallisuus on otettu keskusteluun sekä poliisin että 
kaupungin turvallisuuspäällikön kanssa. Kaupunki on aika voimaton asian 
suhteen, mutta on vedonnut sekä aluehallintovirastoon että Pirkanmaan 
hyvinvointialueeseen asian tiimoilta.  

 
Huoli turvallisuudesta on otettu vakavasti ja Kuru on poliisin 
tehotarkkailussa. He yhdistävät Kurun aluetta muuhun 
tieliikennevalvontaan entistä enemmän ja sitä myöden tällä alueella 
saattaa esiintyä myös nopeus- ja puhallus- sekä muuta 
järjestysvalvontaa tehostetusti. 
 
Lehti on ollut myös itse yhteydessä ko. tahoihin ja pyytänyt lausuntoa 
aiheesta. Vastausta odotellaan vielä. 
 

- Inga-Mari Lehti esitti sähköpostitse ilmoitusluontoisena asiana Kuru-
neuvostolle seuraavaa: 
 

Hirsilinna on salkutettu nyt toistaiseksi pidettäviin/jatkoselvitettäviin 
kohteisiin. Se ei kuitenkaan tule poistumaan myytävien kohteiden 
listalta ajatuksen tasolla. Eli jossain vaiheessa se todennäköisesti tullaan 
myymään. Toistaiseksi se kuitenkin on otettu pois myytävien listalta. 
Mietinnässä on ollut avantouimareille saunatilat satamaan. 

 
Myös Karhen koulu tulee käyttökohdemuutoksen ja kaavamuutoksen 
jälkeen myyntiin.  

 
- Kuru-neuvosto keskusteli Hirsilinnasta. Neuvosto esittää, että Hirsilinna 

säilyisi jatkossakin Ylöjärven kaupungilla ainakin niin pitkään, kunnes uusi 
avantouintipaikka on osoitettu. 

 
- Kuru-neuvosto keskusteli uuden koulun ruokalan tiloista teknisten 

piirustusten pohjalta ja niiden toimivuudesta eri tilaisuuksissa.  
 
 


